
Aan de minister voor natuur en stikstof

Onderwerp: behouden huidige wildlijst

Hooggeachte mevrouw van der Wal,

Via onze belangen behartiger KNJV vernam ik dat u en uw departement voornemens bent bepaalde 
beperkende uitspraken c.q. handelingen te laten ontwikkelen op het gebied van de huidig geldende 
wildlijst in Nederland.

Uw intentie om diverse soorten op deze wildlijst te schrappen of het jachtrecht te beperken brengt 
onrust bij velen.
Daarom wend ik mij tot u met het verzoek om de huidige wildlijst in tact te houden.

Het eigendom recht van de grond eigenaren wordt anders dusdanig aangetast dat menigeen de 
indruk zal kunnen krijgen dat politici menen dat eigendom voorbehouden is aan de Staat der 
Nederlanden, vertegenwoordigd door het huidige kabinet.

Dit zal ongetwijfeld debet zijn door de versplintering van de samenstelling van het kabinet en onze 
volksvertegenwoordiging.
Door de populistische instelling en houding van alle politieke partijen is het aantal politieke partijen 
in onze democratie tot ongekende hoogte gekomen.
Immers om mensen zover te krijgen dat politieke partijen zitting kunnen blijven houden in de 
volksvertegenwoordiging worden door alle politici uitspraken gedaan, en handelingen verricht, die 
de stemgerechtigden moeten stimuleren om hun gewaardeerde stem te gunnen aan deze personen.

Ik ben ervan overtuigd dat het onmogelijk is om het iedereen naar de zin te maken en dat u 
regelmatig voor moeilijke keuzes staat.

Daarom adviseer ik u nogmaals met klem om de huidige wildlijst in tact te houden.

Een andere beslissing zal een negatieve uitkomst met zich mee kunnen brengen waardoor het bij de 
volgende verkiezingen nog moeilijker zal worden om tot een betrouwbare coalitie te komen.
Dit zal inhouden dat het regeren en veilig houden van ons democratische land nog bezwaarlijker 
wordt dan het nu al is.

Het vertrouwen in de politiek door de burgers, zowel centraal als decentraal, is jarenlang tanende.
De media publiceren hier met regelmaat over.

Laat u zich goed juridisch adviseren door mensen die dit niet doen uit overtuiging vanuit een 
bepaalde wijze van leven, maar door mensen die uit overtuiging spreken en handelen ten bate van 
de Nederlandse staat en haar hele samenleving.

Het kan niet de bedoeling zijn dat de schreeuwende minderheid wederom een minister een bepaalde 
richting op stuurt.

Ik sluit niet uit dat bij bepaalde van deze organisaties geldelijk gewin het onbeschreven hoofddoel is 
i.p.v. een morele overtuiging.
Immers het eten van vleesvervangers is een groeiende markt waar velen geldelijk van profiteren.
Dit terwijl is vastgesteld, en gepubliceerd in de media, dat het veelvuldig eten van deze producten 
slecht is voor de gezondheid.



Onze gezondheidszorg staat inmiddels jaren onder druk, de laatste tijd door Corona.
U wilt hopelijk niet een toenemende verzwaring over de medewerkers in de zorg afroepen door het 
stimuleren van het eten van vleesvervangers.
Hierbij gaat het niet alleen om artsen en verplegend personeel.
Velen verrichten ondersteunend werk, door de ziekenhuizen schoon te houden, patiënten te 
voorzien van eten, drinken en beterschap kaarten te bezorgen.
Deze groep mensen lijdt ook onder de druk van Corona maar wordt zelden genoemd.
Zij dragen ook bij tot het herstel van patiënten, zij het indirect.

Het vlees van het wild is niet vergeven van hormonen, medicijnen en andere onnatuurlijke 
toevoegingen.

De jagers oogsten wild als de draagkracht in de natuur dit toestaat.
Het is lastig om dit te onderbouwen als u data uit een ver verleden gebruikt om beleid te maken.
Tellingen door jagers en hun WBE’s worden terzijde geschoven omdat deze niet passen in het 
gedachten goed van beleid makers waar uw carrière van af hangt.

Ik wens u de komende tijd veel wijsheid bij het nemen van de juiste beslissing zodat men u kan 
herinneren als iemand die op kwam voor de zwijgende meerderheid.

Hoogachtend,
M.J.H.T. Janssen


